
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
30 september 2010

Kallelse till styrelsemöte S25

Tid och plats

Tid: Tisdagen den 5 oktober 2010 klockan 12.05

Plats: Styrelserummet

Föredragningslista

Ärende Åtgärd Bilaga

§1 OFMÖ
§2 Tid och sätt Beslut
§3 Adjungeringar Beslut
§4 Föredragningslista Beslut
§5 Föregående mötesprotokoll Beslut
§6 Information från kåren Information
§7 Beslutsuppföljning Beslut
§8 Utskottsrapporter Information
§9 Ekonomisk status Information
§10 Förbundet Unga Forskare Diskussion / Beslut
§11 Meddelanden Information
§12 Övrigt Diskussion / Beslut
§13 OFMA

Det bjuds på dricka till alla mötesdeltagare. Välkomna!

Lund, dag som ovan

Sofia Mattsson
Ordförande, Datatekniksektionen
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
30 september 2010

Beslutsuppföljning

# Genomförs av: Beslut/Uppgift: Beslutades på: Rapporteras på:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S25 2010
3 CC, Sofia Skyltning till iDét S17 S25
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 S25
5 Sofia Micro/Cedervall S19 S25
7 Anders Uppd. bordershop S20 S25
8 Anders Kyl o frys till café S22 S26
9 Perry Annons D’du S24 S26
10 Anders Mötesplanerare FM S24 S26
11 Anders Uppfölj. köksregler S24 S25

Noter

§10 Förbundet Unga Forskare:

Förbundet Unga Forskare har tagit kontakt med mig om att inleda ett samarbete. Sektionen har
möjlighet att bli medlemmar och får bland annat följande i utbyte:

• Medlemsbidrag

– 1 000 kr/år i verksamhetsbidrag

– 100 kr/medlem och år för medlem 1-50 i ålder 7-25

– 25 kr/medlem och år för medlem 51- i ålder 7-25

– Projektbidrag 1 500 kr till specifika projekt

– Stipendier

– Medlemsregister

• Möjlighet att knyta kontakt med blivande studenter

• Gå ledarskapsutbildningar i Unga Forskare och Studiefrämjandet

• Bygga upp ett nätverk och få meriterande uppdrag

I dagsläget är enbart Ekosystemtekniksektionen medlemmar i FUF och jag var i kontakt med
Anders, W-ordförande, som meddelade att det som krävs av sektionen är att skicka in med-
lemslistor årligen och helst delta i FUF:s årsstämma. Jag har kontaktat FUF för att få mer in-
formation men har i nuläget inte fått något svar, förhoppningsvis har jag mer information till
mötet. Om det inte tillkommer någon mer information av vikt föreslår jag att sektionen blir
medlemmar i Förbundet Unga Forskare då jag till stor del enbart ser fördelar med medlems-
skapet.
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